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A-1 
Indoor Officials Registration Fees 

Frais d’inscription des officiels de volleyball intérieur 
 

 Province/Territory:       Date:       Submitted by :        Level Niveau Registered Officials  Officiels Certifiés VC fee Frais Total Men Hommes Women Femmes Total Local (1)                    $0.00       Provincial (2)                   $0.00       Regional (3)                   $35.00       National (4)                   $45.00       International (5)                   $50.00       Lifetime Members Membres à vie                   Nil         Total VC Fees  Total des frais        Deadlines Dates Limites December 1st – Registration Deadline   
1. Form A-1 to be completed for Level 3, 4 & 5 officials only. 
2. Cheque to be sent to Volleyball Canada for Registration of Level 3, 4 & 5 officials only. 
3. List of all Level 3, 4 & 5 officials to be updated, including all contact information. 

1er décembre – Date limite pour frais d’inscription   1. Compléter le formulaire A-1 pour les officiels de niveau 3, 4 et 5. 2. Faire le paiement approprié à Volleyball Canada pour les frais d’inscription pour les officiels de niveau 3, 4 et 5 seulement. 3. Soumettre une mise à jour de la liste des officiels de niveau 3, 4 et 5 ainsi que leur information personnelle. March 31st – Membership Deadline  
1. List of all Level 1 & 2 officials will be captured by the membership database. 
2. Membership Payment to Volleyball Canada for all members, including all levels of Officials 31 mars – Date limite pour frais d’affiliation  

1. La liste des officiels de niveau 1 et 2 sera déterminée par la liste d’affiliation. 
2. Faire le paiement approprié à Volleyball Canada pour les frais d’affiliation pour tous les membres, incluant les officiels de tous les niveaux. Updated Mai 2017 


